



MÖTESANTECKNINGAR STYRELSEMÖTE

Datum: 2024-04-14

Närvarande: Mikael Sahlin, ordförande
Mikael Almqvist, vice ordförande
Kim Gustavsson, crossledamot
Daniel Rydberg, ungdomsledamot
Jerker Ljung, enduroledamot, sekreterare
Jan Manitski, avgående ordförande
Nils Jönsson, Kassör

Frånvarande: Oscar Helgeson, jetskiledamot

Område	Anteckningar
Ekonomi	Ekonomistatus <ul style="list-style-type: none">Ingen uppgift om ekonomi vid detta möte. Skjuts till nästa möte. Avgift för att hyra banan. <ul style="list-style-type: none">Diskussion kring att anpassa avgift för att hyra anläggningen. Styrelsen tog beslut om följande avgifter:<ul style="list-style-type: none">a) Avgift för crossbanan 7 000 SEKb) Avgift för Endurospåret 2 500 SEKc) Avgift för hela anläggningen 9 000 SEK
Mail ordförande	Mailkorg <ul style="list-style-type: none">Mikael Sahlin har fått tillgång till mail. Camping vid Power Big Meet <ul style="list-style-type: none">Jan Manitski påminde om att en person (finsk) har bokat camping vid Power Big Meet som vi måste komma ihåg att hantera.
Besökstatus	Besökstatus <ul style="list-style-type: none">Januari-mars låg högre än 2023 men april kommer inte att nå samma nivå. Återstår att se om maj kan kompensera för detta.
Motorsportsarenan	Elförbrukning klubblokal <ul style="list-style-type: none">LMSA har tagit upp fråga om elförbrukning för klubblokal och omklädningsrum. Man vill se en reglering av kostnader för detta. Inget beslut i frågan och styrelsen ställer sig frågande. <u>LMSA äger frågan tillsvidare.</u>



Medlemsfrågor	Träningsvaktlista <ul style="list-style-type: none">▪ Jerker uppdaterar träningsvaktlistan och skickar ut till styrelsen för påseende. Inkludera samhällstjänsten inkluderas. Klubbmästerskap <ul style="list-style-type: none">▪ Philip arbetar med ett förslag på Klubbmästerskaps serie. Ide´n skulle vara 2 eller 3 deltävlingar där totala resultatet sammanställs. Styreslen ställer sig positivt till detta. Årsfest <ul style="list-style-type: none">▪ Styreslen diskuterade förslag om att ha en återkommande årsfest för medlemmarna. Styrelsen är positiv till detta men grupp måste tillsättas som arbetar med frågan.
Banstatus/frågor	Ombyggnation av banor <ul style="list-style-type: none">▪ Vi behöver sätta beslut på att vi fortsättningsvis inte bygger om crossbanan senare än oktober. Pågående ombyggnad <ul style="list-style-type: none">▪ Philip kommer att göra en överlämnande av ombyggantionan av crossbanan vecka 16. Guldhjälmsbanan <ul style="list-style-type: none">▪ Kim har en plan att separera Guldhjälms och Endurospåret för att man skall kunna köra Guldhjälms på alla öppningstider. Diskussion om att lägga till en brokonstruktion för att ge säker access till Guldhjälmsbanan.
Markområde	Området utanför vallen <ul style="list-style-type: none">▪ Mikael har skickat fråga om status till Granath men ännu inte fått svar. Tanken är att gå tillbaks till tidigare avtal. (Vi har nyttjanderätt till galler till september). Grind vid räddningsväg <ul style="list-style-type: none">▪ LMSA vill att vi sätter upp gammal arena grind vid räddningsvägen. Vi bör ställa frågan till LMSA om detta är nödvändigt. Vi ser inte syftet.
Lokaler	Inga punkter.
Maskiner/Utrustningar	Grållen <ul style="list-style-type: none">▪ Styrervo skall monteras därefeter hytt. Markus Borg skall fixa styrservot. Ingen notering om när grållen är tillgänglig. Elektrisk cross <ul style="list-style-type: none">▪ Klubben har blivit beviljad 70 KSEK i stöd för att köpa in en elektrisk cross. Bidraget är uppdelat på 50 KSEK från kommunen och 20 KSEK från Svemo. Stöden är villkorade och betalas ut vid uppvisat kvitto. Styreslen är inte klar över vad som skall köpas in och frågan bordläggs till nästa möte. Notering: <u>Styrelsen har sedan tidigare tagit beslut om att köpa en elhoj istället för 125cc.</u>



Träningsverksamhet	Inga punkter.
Tävlingar	Inga punkter.
Event	Power Big Meet <ul style="list-style-type: none">Power Big Meet 3-7 Juli (v27). Vi skall marknadsföra på sociala medier. Daniel kollar med föräldrar i tisdagsgruppen om någon är intresserad av att hjälpa oss med marknadsföring på sociala medier. Triumph/MC konsult <ul style="list-style-type: none">Triumph/MC konsult vill använda vår anläggning för release av deras cross. (2 maj). Avtackning <ul style="list-style-type: none">Diskussion kring avtackning av avgående styrelse på kurorten Lundsbrunn.
Samhällstjänstare	Vladimir Stosic <ul style="list-style-type: none">Vladimir kommer att verka som träningsvärd samt uppgift på att städa kiosk, hålla koll på förråd, gräva ut tvättrännan m.m.
Utbildningar	Grundutbildning ledare <ul style="list-style-type: none">Daniel informerade om att SISU kommer att hålla i en grundutbildning för ledare 15 maj och 2 juni.
Sponsring	Punkt diskuterades ej.
Bidrag	Ansökan om bidrag <ul style="list-style-type: none">Styrelsen beslutade om att bidrag som söks skall vara avstämnda med styrelsen.
Laget.se	Inga punkter.
Kommun	Inga punkter.
Svemo	Miljöansvarig <ul style="list-style-type: none">Svemo har påpekat att vi inte har miljöansvarig. (Kommer inte ihåg vem som fick ansvaret att stämma av detta). Klubbstöd <ul style="list-style-type: none">Kim har kollat med Svemo och det finns möjlighet att få klubbstöd för byggnationer. Detta kan förändra läget för t.ex. läktarbygge där vi kan få en höjd på ersättning som innebär att vi skulle kunna ta in entrepenörer. Kim kollar vidare i detta ärende.
Riksidrottsförbundet	Inga punkter.
Övrigt	Inga punkter.
Nästa möte	Nästa styrelsemöte äger rum måndag den 6 maj kl 17:00 i klubblokalen.